
FAU-MØTE BÆRLAND SKOLE – REFERAT

MANDAG 4. DESEMBER

Sa
k
nr

Tema Vedtak/kommentar

01 Siden sist:
1. klasse – I gang med vennegrupper, har hatt nissedisko,

bokstavlæring.
2. klasse – Tema: kroppen, aketur og aktiviteter i snø.
3. klasse – Tur i snø her også.
4. klasse –Besøk på Limagården «jul på gammalt vis».

Lesekonkurranse. Baking på skolekjøkken.
5. klasse – Juleavslutning
6. klasse – Nissedisko. Lesekonkurranse.
7. klasse – mattegrupper på tvers.

Ellers er det planlagt dialoglekse, julegudstjeneste, og
juleverksted på flere trinn den kommende uken. Omvendt
adventskalender har alle elevene gjort forrige uke. Penger går til
SOS- barnebyer og gaver går til «Gi en jul Gjesdal».
Storsamling 04.12.

Tatt til informasjon

02 17. mai
- Status fra 17. mai komiteen. Har vært møte med repr fra alle skoler.
Hver skole avgjør for seg på Ålgård. Flertall bestemmer.
Elevrådets syn fra SU/ SMU møtet tatt med. Her mest positiv for
Bærland.

Andre innspille:

Argumenter for felles:
- Positivt å samle hele Ålgård i et felles arrangement
- Dårlig omsetning sist - skyldes mest sannsynlig kulde og langfri
- Positivt for de som ikke har tilknytning til en skole i kommunen
- Vise fram idrettsanlegget til hele kommunen, slik at flere barn
starter på fritidsaktivitet, det er flere barn i kommunen som ikke
driver med fritidsaktiviteter, særlig på Bærland og Ålgård skole.
- Blir arrangementet som før må toget sannsynligvis starte tidlig
igjen.

Forbedringer som kan prøves om arrangementet igjen er på Solås:
- Stor cafe i Ålgårdhallen (firkantet buffet)
- Mer kiosker ute under tak

Etter å ha sett på
ulike punkter og
diskutert disse, ble
det holdt
avstemming blant
FAU-medlemmer og
flertallet ønsker å gå
tilbake til å feire på
Bærland skole.

Ellers ble også Kine
med i 17.mai-komite.



- Bruke jæderhallen om dårlig vær
- Samle lekene mer
- Ta betalt for å delta på leker som tidligere
- Klippekort som betaling, fører til mindre kø og enklere for

barn

Argumenter mot som har kommet fra FAU og foreldre på Bærland:
- Vi blir for mange, Ålgård er mye større enn det var tidligere

(da det var felles 17. mai nede i sentrum).
- Få kiosker kombinert med dårlig vær i fjor førte til veldig

lange køer.
- FAU Bærland tjente mindre enn tidligere år.
- Elevrådet og øvrige elevers mening skal lyttes til, og legges

vekt på i avgjørelsen.

Diskusjon i plenum om de ulike punkter.

03 Årshjul 2023/24, foreløpige FAU samlinger:
- 4.12.
- 10.01.
- 12.02.
- 12.03
- 10.04
- 05.06.
- Noen datoer der flere av FAUs medlemmer ikke

kan være med?

Fau representanter og vara:
1. klasse – Kine Idland (vara Tore Glette Iversen)
2. klasse – Elisabeth Goldwater (vara Christoffer

Carlsen)
3. klasse – Christer Bjærge-Nielsen (vara Julia

Haaland)
4. klasse – Trine Helland (vara Maria Bjelland

Berg)
5. klasse – Laila Holden (vara Oddvar Lomeland)
6. klasse – Henriette Ørn- Dijkstra (vara Silje

Molvær)
7. klasse – Trine Lise Hendum (vara Kine Havn)

SMU/SU – Ida, Trine og Trine Lise
Kommunalt fau – Elisabeth Goldwater og ?
17. mai komite – Henriette og Kine

Tatt til orientering



03 FAU representantenes hjørne:
- Ta bilde av FAU idag som vi kan legge på

hjemmesiden til Bærland skole. Lettere for
foreldre å ta kontakt når de vet hvem vi er.
Vente til neste gang

- Gjesdalbuen har nylig hatt en artikkel ang
budsjettforslaget og innspill fra kommunalt fau,
ønskelig at barn i kommunen nå blir prioritert i
budsjettet. Skolen trenger oppussing. FAU
følger med på saken.

- SMU/SU møtet i samarbeid med skole,
administrasjon og elevråd. Trine ble valgt som
leder her. Leder i elevrådet ble nestleder.
Elevrådet jobber med sosiale medier, og
ordbruk spesielt på de eldste trinnene. Foreldre
må følge bedre med på hva barna gjør på nett,
var et innspill fra elevrådet.

- Innspill fra SU/ SMU – felles foreldremøte for
foreldre på skolen til våren, forslag til tema:
nettvett, foreldrerollen. Familievernkontoret
eller andre? Barnevernet?

- Gapahuk – En forelder i 4. klasse som har
tilbudt seg å hjelpe til med dette prosjektet til
våren.

-

Se egen punkter

04 Rektors hjørne:
- Læringsmiljøprosjektet
- Skolerute 2024/2025
- Stillinger – utlysninger
- Jærskulen

05 Annet
- Regnskap – hva trenger skolen penger til?

Skitur, leirskole. Lite penger på konto nå.
- Klassekasser, her må klasser ordne selv privat.

Tips om at det er to som står ansvarlig for
kontoen, innsyn.

-


